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Är kommunhuset till för kommunal eller privat verksamhet 

 

Till kommunfullmäktige 2021-06-14 ställde undertecknad en interpellation till 

kommunstyrelsens ordförande Johan Niklasson angående att en privat tandläkare huserar i 

kommunhuset innanför skalskyddet. Tandläkaren har ca 100 kvadratmeter i bruk sedan 

1996. Sedan dess har kommunen haft 13 möjligheter att säga upp hyresavtalet. Den 

senaste fristen för att säga upp avtalet inföll 31 mars 2021. Eftersom det datumet nu har 

passerat är kontraktet automatiskt förlängt till 31 december 2023, nästan 2 år från dagens 

datum. Samtidigt har man flaggat för att mer yta behövs till kommunens anställda och med 

anledning av detta pågår en utredning av ombyggnation av kommunhuset. Man överväger 

alltså ombyggnation på skattebetalarnas bekostnad i stället för att sörja för att använda de 

lokaler som faktiskt är ämnade till kommunal verksamhet.  

 

Svaret från Johan Niklasson var då att för att hyresavtalet ska kunna sägas upp utan att 

betala skadestånd behöver kommunen erbjuda tandläkaren en ersättningslokal.   

 

- Har man hittat en ersättningslokal till tandläkaren och sagt upp hyresavtalet? 

 

 

Caroline Elfors, M 
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